



Q&A # 2

Date: December 14, 2022

Project: Chiller and Water Tower Maintenance

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question #7

Are service calls and all repairs included in the contract?

Answer #7

If a major breakdown, defect or abnormal condition occurs during an inspection by the contractor, he must submit an action plan and provide a quote in order to proceed with the corrective work. This applies to service calls.

See Section 1.4 "MAJOR BREAKDOWN, DEFECTS AND ABNORMAL CONDITIONS"



Q&R #2

Date: 14 Décembre 2022

Projet: Entretien des refroidisseurs et des tours d'eau

The English version is on the previous page

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question #7

Les appels de services et toutes les réparations sont-ils inclus au contrat ?

Réponse #7

Si un bris majeur, une défectuosité ou une condition anormale survient durant une inspection de l'entrepreneur il devra soumettre un plan d'action et fournir une soumission afin de procéder aux travaux correctifs. Ceci s'applique aux appels de service.

Voir Section 1.4 « BRIS MAJEUR, DÉFECTUOSITÉS ET CONDITIONS ANORMALES »